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Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

  

RĒZEKNES NOVADA DOME 
IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA 

JAUTĀJUMU KOMITEJA 
REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
 SĒDES PROTOKOLS 

Rēzeknē 
 

2024. gada 26. septembrī Nr. 16 
 
Sēde sasaukta plkst. 09:50 
Sēde atklāta plkst. 10:57 
Sēdes veids - atklāta 
 
Sēdi vada: komitejas priekšsēdētājs Guntra Kuzmina-Jukna  
 
Sēdi protokolē: Sēžu sekretārs - protokolists Natālija Zvīdriņa 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Deputāts Anita Ludborža, Deputāts Inta Brence, Deputāts Aivars 
Buharins, Deputāts Guna Popova, Deputāts Guntis Rasims, Deputāts Guna Zenčenko, 
Deputāts Jolanta Smane, 

 deputāti: Deputāts Rita Tērauda, Deputāts Vasīlijs Arbidāns, Deputāts Vilis Deksnis, 
Deputāts Jānis Freibergs, Deputāts Georgijs Jevsikovs, Deputāts Aija Kiserovska, Deputāts 
Felicija Leščinska, Deputāts Artūrs Šķesters, Deputāts Gunārs Smeilis, Deputāts Zigfrīds 
Lukaševičs. 

 
Nepiedalās: 
Komitejas locekļi: 

 Deputāts Guntra Kuzmina-Jukna – darba kārtības 4.jautājuma lēmuma pieņemšanā. 
 
Darba kārtībā: 
 
1. Par Izglītības iestāžu izvērtēšanas komisijas izveidi. 

2. Par atļauju Normundam Štekelam savienot amatus. 

3. Par Viļānu Mūzikas un mākslas skolas interešu un pieaugušo neformālās izglītības 
programmu cenrāžu apstiprināšanu 2024./2025. mācību gadam. 

4. Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “Rēzeknes novada vokālās studijas „SKONAI” 
sekmīgai darbībai” ietvaros. 

5. Par projekta Nr. 2.3.2.1.i.0/1/23/I/CFLA/002 “Digitālā darba ar jaunatni sistēmas attīstība 
pašvaldībās” īstenošanu un līdzfinansējuma nodrošināšanu. 

 
   

1.§ 
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Par Izglītības iestāžu izvērtēšanas komisijas izveidi 
Ziņo Guntars Skudra: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 

par Izglītības iestāžu izvērtēšanas komisijas izveidi. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Arī citu komiteju locekļi droši var iesaistīties. 

Izsaka priekšlikumu 
Guntra Kuzmina-Jukna: 

Jā. Ir priekšlikums komisijas sastāvā iekļaut arī manu vietnieci Jolantu 
Smani. 

Izsaka viedokli Guntars 
Skudra: 

Ja deputāti akceptē, tad uz domes sēdi komisijas sastāvu var papildināt. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Inta Brence, Aivars Buharins, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita Ludborža, 
Guna Popova, Guntis Rasims, Jolanta Smane, Guna Zenčenko) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par Izglītības iestāžu izvērtēšanas komisijas 
izveidi". 

 
2.§ 

Par atļauju Normundam Štekelam savienot amatus 
Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot Rēzeknes novada pašvaldības iestādes Rēzeknes novada Maltas 

Mūzikas skolas vadītāja Normunda Štekela 2024.gada 3.septembra 
iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā 
domes sēdē par atļauju Normundam Štekelam savienot amatus. 

Izsaka viedokli Guntra 
Kuzmina-Jukna: 

Blakus amats aizņem tikai 2 stundas un 40 minūtes. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Inta Brence, Aivars Buharins, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita Ludborža, 
Guna Popova, Guntis Rasims, Jolanta Smane, Guna Zenčenko) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par atļauju Normundam Štekelam savienot 
amatus". 

 
3.§ 

Par Viļānu Mūzikas un mākslas skolas interešu un pieaugušo neformālās izglītības 
programmu cenrāžu apstiprināšanu 2024./2025. mācību gadam 

Ziņo Guntars Skudra: Izskatot Viļānu Mūzikas un mākslas skolas 2024.gada 22.augusta 
iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā 
domes sēdē par Viļānu Mūzikas un mākslas skolas interešu un pieaugušo 
neformālās izglītības programmu cenrāžu apstiprināšanu 2024./2025. 
mācību gadam. 

Izsaka viedokli Artūrs 
Šķesters: 

Cenas jūtami mainījās, salīdzinājumā ar pagājušo gadu. 

Izsaka viedokli Guntars 
Skudra: 

Nē, īpaši nav mainījušās. 
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Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Pedagogu zemākā samaksas likme nav mainījusies, bet ir mainījusies 
iekšējā proporcija kontakt stundas. Ir minimālas izmaiņas. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Inta Brence, Aivars Buharins, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita Ludborža, 
Guna Popova, Guntis Rasims, Jolanta Smane, Guna Zenčenko) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par Viļānu Mūzikas un mākslas skolas 
interešu un pieaugušo neformālās izglītības programmu cenrāžu 
apstiprināšanu 2024./2025. mācību gadam". 

 
4.§ 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “Rēzeknes novada vokālās studijas „SKONAI” 
sekmīgai darbībai” ietvaros 

Ziņo Daila Ekimāne: Izskatot Kultūras un tūrisma pārvaldes 2024. gada 19. septembra 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “Rēzeknes 
novada vokālās studijas „SKONAI” sekmīgai darbībai” ietvaros. 

Izsaka viedokli Guntra 
Kuzmina-Jukna: 

Tagadējie tērpi ir vēl no pagājušā projekta, 7, 8 gadus veci.  
Līdz ar to es balsošanā nepiedalos. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

No kādiem līdzekļiem? 

Izsaka viedokli Daila 
Ekimāne: 

No Kultūras un tūrisma pārvaldes. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
7 (Inta Brence, Aivars Buharins, Anita Ludborža, Guna Popova, Guntis 
Rasims, Jolanta Smane, Guna Zenčenko) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - 1 (Guntra Kuzmina-Jukna - Nepiedalās balsojumā) 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta 
“Rēzeknes novada vokālās studijas „SKONAI” sekmīgai darbībai” 
ietvaros". 

 
5.§ 

Par projekta Nr. 2.3.2.1.i.0/1/23/I/CFLA/002 “Digitālā darba ar jaunatni sistēmas attīstība 
pašvaldībās” īstenošanu un līdzfinansējuma nodrošināšanu 

Ziņo Aivars Mežatučs: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par projekta Nr. 2.3.2.1.i.0/1/23/I/CFLA/002 “Digitālā darba ar jaunatni 
sistēmas attīstība pašvaldībās” īstenošanu un līdzfinansējuma 
nodrošināšanu. 

Izsaka viedokli Jānis 
Freibergs: 

Kas tas varētu būt? 

Izsaka viedokli Aivars 
Mežatučs: 

Tas varētu būt foto, video aprīkojums, dīdžeja aparatūra un droni. Puse 
finansējuma paredzēts inventāram, puse finansējuma - apmācībām un 
pasākumiem. 
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Izsaka viedokli Jolanta 
Smane: 

Vai esat kursā, ka vadot dronus, ir nepieciešamas vadītāja tiesības? 

Izsaka viedokli Aivars 
Mežatučs: 

Jā. Kopējais finansējums sanāk pāri 50 000 euro. Pāri 20 000 euro ir 
inventāram (sniedz informāciju). 

Izsaka viedokli Guntra 
Kuzmina-Jukna: 

Tad ir jābūt atbildīgajām personām par inventāru. 

Izsaka viedokli Aivars 
Mežatučs: 

Tie būs darbinieki apvienību centros. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Tā kā Viļānu Mūzikas un mākslas skolā ir multimediji, vai nav domāts, 
ka apmācības varētu notikt tur? 

Izsaka viedokli Aivars 
Mežatučs: 

Tas viss ir reāli, jo šobrīd viss ir plānošanas procesā. Vēl no aģentūras nav 
saņemtas vadlīnijas. Projekta īstenošana ir nākošā gada ietvaros. 

Izsaka viedokli Vasīlijs 
Arbidāns: 

Bet droniem vajadzīga atļauja. 

Izsaka viedokli Aivars 
Mežatučs: 

Tas ir idejas variants. Nav zināms, vai tas tiks atbalstīts. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Inta Brence, Aivars Buharins, Guntra Kuzmina-Jukna, Anita Ludborža, 
Guna Popova, Guntis Rasims, Jolanta Smane, Guna Zenčenko) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par projekta Nr. 2.3.2.1.i.0/1/23/I/CFLA/002 
“Digitālā darba ar jaunatni sistēmas attīstība pašvaldībās” īstenošanu un 
līdzfinansējuma nodrošināšanu". 

 
 
 
Sēde slēgta plkst. 11:16 
 
Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētāja:       Guntra Kuzmina-Jukna 
 
 
 
 
Protokoliste:          Natālija Zvīdriņa 
 


